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محمد مهاجری، فعال سیاسی اصولگرا در کانال تلگرامی 
خود نوشت: آقای سید محمود نبویان در پاسخ به نوشته 
قبلی من نوشته است: من عضو تشکیلات پایداری نیستم 
اگرچه آنها را قبول دارم. آقای مهاجری خوب است قبل 
از هر ادعایی، تشــکیلات سیاسی کشور و اعضای آن را 

بشناسد.
من در هیچ جا ننوشــته ام که آقای عراقچی سانتریفوژ 
ندیــده. در مصاحبه خودم گفتم در مجلس نهم و بعد از 
توافق ژنو در ســوم آذر ۱۳۹۲ از آقای عراقچی پرسیدم 
شــما که اینهمه تعهدات در مورد هسته ای و سانتریفوژ 
داده اید، تا الآن ســانتریفوژ دیده اید؟ آقای عراقچی بیان 
داشــت که تا این زمان هنوز ندیده ام. روشــن است که 
آقــای مهاجری هم هنوز کتاب من را نخوانده اســت و 
معلوم نیســت این ادعای خلاف واقع را از کجا میگوید. 
من نه عاشق برجام هستم و نه کینه ای از آن دارم.سعی 
کنیــم اندکی اخلاق را رعایت کنیم و دیگران را دروغگو 

نخوانیم.

مناســب اســت در یک مکان عمومی افتخــار دهید تا 
مناظره ای در مورد محتوای برجام داشته باشیم تا روشن 
شــود چه کســی دروغ می گوید . متاسفانه آقای نبویان 
حاضر نیســت از دروغگویی دست بردارد و این بار دروغ 
خود را با عضویت نداشتن در جبهه پایداری ادامه داده. 
این درســت اســت که جبهه پایداری آنقدر نکبت شده 
که کســی حاضر نیست انتســاب خود را به آن بپذیرد 
اما در تاریخ ۱۲مهر ۱۳۹۱ خبرگزاری ایسنا )نزدیک به 
دولت وقت یعنی احمدی نژاد( آقای نبویان را از اعضای 
موسس و اصلی جبهه پایداری معرفی کرده است. آقای 
نبویان گمــان می کند تاریخ و جغرافیــا دروغ را تغییر 
می دهد و به همین دلیل می گوید در کتابم ننوشــتم و 
فــلان موقع هم نگفتم. او بجــای اینکه اعتراف به دروغ 
زشت خود کند می نویسد فلان موقع وفلان جا نبود بلکه 

بهمان رمان و بهمان مکان آن حرف را گفتم.
نه بــرای اطلاع آقای نبویان که گوش حق شــنو ندارد 
بلکه برای مخاطبان عرض می کنم: عباس عراقچی قبل 

از دولــت روحانی )یعنی زمانی که آقای نبویان توی این 
وادی نبود(، در تیم مذاکره کننده دکتر لاریجانی و دکتر 
جلیلی عضویت داشــت و به همراه آنهــا چند بار نطنز 
رفته بود. از جمله در جشــن هســته ای ۲٠ فروردین 
٨۶ در نطنــز  کــه احمدی نژاد در آن ســخنرانی کرد 
حضور داشــت با این وصف چه دلیلی دارد سال ۹۲ به 
نمایندگان مجلس علیه خودش دروغ بگوید و اظهار کند 
تا بحال ســانتریفیوژ ندیده؟! آقای نبویان نمی توانســت 
قصه را جور دیگری ببافد که اینقدر خنده دار نباشــد؟ 
او آیا برای مخاطب خود، شــعوذ قائل نیســت و گمان 
دارد می توان ســرش را شــیره مالید؟ برفرض محال که 
عراقچی سانتریفیوژ ندیده مگر برای مذاکره در خصوص 
ســانتریفیوژ بایــد حتما آن را دید؟ مذاکرات سیاســی 
وظیفــه دیپلمات هاســت ولــی از متخصصین فنی در 
کنار خود اســتفاده می کنند. در مذاکرات هسته ای هم 
متخصصین هسته ای از سازمان انرژی هسته ای حضور 
داشتند. مگر آقای جلیلی که مذاکره می کرد کارشناس 
هســته ای بود؟ اینکه آقای نبویان می گوید کینه برجام 
را ندارد خودش یک دروغ زشــت دیگر است. او آن قدر 
کینه مذاکره کنندگان را داشــت که در شــب های ماه 
مبارک رمضان کتاب خاطرات شرمن یهودی آمریکایی 
را ســر دســت بلند کرد و جملات بریده بریده، ناقص و 
تحریف شده از آن سر هم کرد تا مثلا ثابت کند عراقچی 
به آمریکایی ها اعتماد کرده است، غافل از اینکه خودش 
به کلمه  کلمه نوشته های یک یهودی آمریکایی اعتماد 
و اســتناد می کرد تا برادر مســلمان خود را بکوبد. آقای 
نبویان پیشــنهاد مناظره داده. شــخصا ســال قبل این 
پیشــنهاد را به او دادم که قول بدهــد دروغ نگوید و با 
هم مناظره کنیم که در برابر پیشــنهادی ســکوت کرد. 
اولا به جای مناظره با بنده توصیه می کنم با آقای دکتر 
باقری یا حتی خود آقای رئیســی مناظره کند که بیش 
از دو سال اســت در دولت فعلی به دنبال احیای همین 
برجامی هســتند که آقای نبویان ۶ جلد کتاب علیه آن 

نوشته. با این حال چون واقعا آقای نبویان را فردی کاملا 
متوهم می دانم عده ای از جوانان باســواد و متخصص در 
حوزه برجام را خدمت ایشان معرفی می کنم تا توهمات 
ایشان را در مناظره  رفع کنند. اگر باز هم نیاز به مناظره 
بود با کمال میل آماده ام در یک برنامه زنده بعد از اینکه 
قول بدهد دروغ نگوید و ضمنا دو صفحه از متن انگلیسی 
برجام را از رو بدون غلط بخواند وارد مناظره شــوم و اگر 
خدای ناکرده دروغ گفــت تعهد بدهد به ازای هر دروغ 
یک ماه حقوق چند ده میلیونی خود را به مســتمندان 

اختصاص دهد.
مشــکل آقای نبویان آن اســت که هنوز تحت ارشادات 
همان فردی اســت کــه دکتر باقری وقتی مســئولیت 
مذاکرات را به عهده گرفت او را همراه خود برد ولی دور 
اول به دور دوم نکشیده دیگر به مذاکرات راهش نداد. او 
از  هتل خود در وین جزئیات مذاکره را تلفنی به نبویان 
می گفــت تا در مجلس علیه دکتــر باقری به کار ببرد و 

جلوی ادامه مذاکره را بگیرد.
نوشــته اند کتابشــان را نخوانده ام. قبــلا عرض کردم 
کتابشــان شبیه کتاب فردی اســت که ادعا کرد ۶ جلد 
کتاب درباره راه  رفتن اســب نوشــته. وقتی کتاب را باز 
کردند از ابتدا تا آخر نوشته بود: پیتکو پیتکو )صدای پای 
اســب( نویسنده وقتی تعجب حاضران را دیده بود گفته 
بود راه رفتن اســب را از ابتدا تا انتهای زندگی یک اسب 

مستندسازی کرده است.
 با این شــرح چــه توقع نازنینی دارد آقــای نبویان که 

کتابش را بخوانم!  
و سرانجام اینکه آقای نبویان مرا به رعایت اخلاق توصیه 
کرده است. فرمایش دیگری باشــد قربان! من نه لباس 
پیامبر را پوشــیده ام نه نماینده مجلسم، نه از بیت المال 
ارتزاق می کنم نه کتابم با بودجه بیت المال چاپ می شود. 
خداوکیلی بین ما دونفر چه کسی بیشتر نیازمند موعظه 
اخلاقی اســت. مگر من جز توصیه به »دروغ نگفتن در 

لباس مقدس روحانیت« حرف دیگری هم زده ام؟!

مهاجری خطاب به نبویان:

اینکه آقای نبویان می گوید کینه برجام را ندارد خودش یک دروغ زشت دیگر است

کشف فسادی دیگر در بندر امام خمینی )ره(؛
کیفرخواست پرونده اخلال عمده 

در نظام اقتصادی صادر شد
محمدرضا جعفری اصل دادستان عمومی و انقلاب بندر امام خمینی )ره( گفت: 
در پی دریافت گزارش اداره اطلاعات شهرســتان ماهشهر و شکایات رسیده از 
شــرکت پشــتیبانی امور دام و خدمات بازرگانی دولتی، شرکت حمل و نقل 
هاگ بار و شــرکت آوا تجارت مبنی بر قاچاق سازمان یافته مایحتاج عمومی و 
نهاده های دامی و ســایر اتهامات از جمله جعل اسناد، استفاده از سندمجعول، 
نقض قوانین گمرکی، قاچاق سازمان یافته کالا های اساسی و نهاده های دامی، 
اختلاس، ارتشــاء، اخلال در عرضه و توزیع ارزاق عمومی، نقض قوانین حمل 
ونقل، پولشــویی پرونده قضایی در این دادســرا تشکیل و تحقیقات مقدماتی 

آغاز شد. 
وی افزود: در همین خصوص ۱۹ نفر متهم شناسایی و دستگیر شدند که پس 
از بازجویی و تحقیقات صورت گرفته و بر اساس شواهد، قرائن و ادله موجود در 

پرونده، کیفرخواست متهمان صادر شد. 
جعفری اصل گفت: نظارت بر احقاق حقوق عامه یکی از تکالیف دستگاه قضایی 
در ســند تحول قضایی است و مقابله با فساد در این خصوص به صورت قاطع 
و مجدانه در دســتور کار دادگستری اســتان قرار دارد که در همین خصوص 
دادســرای این شهرســتان بر فعالیت گمرک و بندر امام خمینی )ره( نظارت 

مستمر داشته و با متخلفان برخورد قانونی می کند.

شمخانی: 
۷۲ درصد خواهان استعفای نتانیاهو هستند

علی شــمخانی مشاور سیاســی رهبر معظم انقلاب در حساب کاربری خود در 
شــبکه اجتماعی ایکس نوشت: »در شرایطی که نتانیاهو در جنگ با  حماس به 
بازنده بزرگ تبدیل شده، نظرسنجی ها در داخل رژیم صهیونیستی نشان می دهد 
که ۷۲ درصد خواهان اســتعفای او هســتند. باخت هم زمان نتانیاهو در جنگ 
سیاسی و جنگ نظامی، رکوردهای منفی جدیدی برایش به ثبت رسانده است.«

جملات انتقادی امام جمعه اردبیل 
درباره اختلاس در حضور اژه ای

آیت الله سیدحسن عاملی، امام جمعه اردبیل، در جریان سفر رئیس قوه قضائیه 
به اردبیل جلسه شورای اداری این استان گفت: حضرت آقا من دیگر نمی توانم 
خطبه بخوانم. آن کســی که ۲٠ ساله شرکتی است می آید به من می گوید تو 

خجالت نمی کشی از تقوا صحبت می کنی؟ من چکار کنم؟  بسم الله بفرمایید!
وی افزود: اگر فسادی اعلام بشود، اختلاسی اعلام بشود، مردم به شدت حساس 
می شــوند که عاقبت این اختلاس چه خواهد شد. همه حساس هستند. اصلًا 
دیوان محاسبات حق ندارد وقتی که تفریغ بودجه است و هزار میلیارد جابجا 
شده؛ ناگهان می بینید که اعلام شــده ۱٠٠٠ میلیارد گمشده! یعنی چه گم 
شده؟ یک کارخانه بسیار بزرگ با درآمد استثنایی را نماینده از طرف مجلس 

بررسی کرده و گفته ۹٠ هزار میلیارد تومان اختلاس شده!

عدلیه

رهبری

ویژه

گروه سیاسی- ســید مجید حسینی: 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی روز یکشنبه نسبت به فساد در واردات 
چای در مصاحبه ها، نطق های میان دستور و 

تذکرات متعدد اعتراض کردند.
ســید غنی نظری نماینده مــردم خلخال 
در مجلــس در تذکر شــفاهی خود، گفت: 
اختلاســی که در حوزه چــای اتفاق افتاده 
است، به هیچ عنوان قابل قبول نبوده و باید 

با جدیت با متخلفان برخورد شود.
وی با بیان اینکه مبلــغ مورد اختلاس قرار 
گرفته ۳.۵ میلیارد دلار و معادل ۱۴٠ هزار 
میلیارد تومان است، ادامه داد: مبالغ سنگین 
در حالی مورد اختلاس قرار گرفته که ما در 
شهرستان های خود برای پروژه های عمرانی 
بارهــا و بارها نزد ســازمان بودجه رفتیم و 
این مجموعه می گوید هــزار میلیارد تومان 
برای تهاتر نفت ندارد. حال از بانک مرکزی 
می پرسم چگونه پول مرتبط با اختلاس چای 

را پرداخت کردید؟
وی با تأکید بر اینکه اختلاس چای خیانت 
به کشــور بوده و باید بــا عوامل آن برخورد 
قاطع شود، تصریح کرد: نقش گمرک و سایر 
دســتگاه ها در این مورد باید کاملًا مشخص 
باشــد. ما اجازه نمی دهیم پول بیت المال به 
ایــن راحتی از حلقوم ایــن اختلاس گران و 

متخلفان پایین برود.
باید برخوردی با فساد دبش شود که 

به چشم مردم بیاید
محمدتقی نقدعلــی نماینده مردم خمینی 
شــهر در تذکری شــفاهی بیان کــرد: قوه 
قضائیه و دولت باید به مســئله رانت و فساد 
چای دبش ورود کرده و برخورد جدی با همه 
عوامل داشــته باشند. هرچند این موضوع از 
گذشته آغاز شده اما حاکمیت موظف است 
برخورد بازدارنده داشته باشد. برخوردی که 
به چشــم مردم بیاید. جعفر قادری نماینده 
مردم شــیراز در مجلس نیز در تذکری بیان 
کرد: در خصوص پرونده فســاد چای دبش 
انتظار مــی رود که نهادهای نظارتی و دیوان 
محاسبات که درگیر رسیدگی به این پرونده 
هســتند، اطلاعات را به صورت شــفاف در 

اختیار مردم قرار دهند.
وی در ادامــه اظهار کرد: با اطلاع رســانی 
شــفاف از پخش آمــار غیرواقعــی و گزافه 
گویی هــا در جامعه که بــه اعتماد عمومی 
نســبت به حاکمیت ضربــه وارد می کند، 

جلوگیری می شود.
مردم در صف دریافت وام هستند اما 
چطور مرتب اختلاس  اتفاق می افتد!

سیدمرتضی حسینی نماینده مردم میانه در 
مجلس در تذکری شــفاهی گفت: مردم در 
صف دریافت وام هســتند، مرتب برای آنها 
اشکال تراشی کرده و آنها را معطل می کنیم 

یا وام فرزندآوری و وام کالاهای اساســی را 
به ســختی دریافت می کنند امــا این جور 
اختلاس ها مرتب اتفاق افتاده و می گویند که 

فساد در مجموعه های اداری نیست.
وی اظهــار کرد: بحث فســاد اخیر، فضای 
ذهنــی جامعــه و مردم مــا را درگیر کرده 
است و ما می خواهیم از دولت سوال کنیم با 
توجه به این حجم فساد چه نظارتی صورت 

می گیرد؟
ایــن نماینده مجلس اظهار کــرد: مردم در 
صف دریافت وام هســتند، مرتب برای آنها 
اشکال تراشی کرده و آنها را معطل می کنیم 
یا وام فرزندآوری و وام کالاهای اساســی را 
به ســختی دریافت می کنند امــا این جور 
اختلاس ها مرتب اتفاق افتاده و می گویند که 

فساد در مجموعه های اداری نیست.
حسینی تاکید کرد: بحث دیگر ما مجموعه 
حراست ها اســت؛ اگر در ریاست جمهوری 
مجموعه حراســت ها کار خــود را به خوبی 
انجــام داده و نظــارت لازم را انجام دهند، 
اینجور فســاد و اختلاس ها شکل نمی گیرد. 
بنده در مجموعه فولاد میانه نزدیک به سه 
ماه پیش موردی را به رئیس اداره اطلاعات 
میانه مطرح کردم و به حراســت وزارت راه 
تذکــر دادم تا جلوی فســاد گرفته شــود؛ 
بنابراین اگر می خواهیم با فساد مقابله کنیم 
باید مجموعه حراســت کار خود را به خوبی 

انجام دهند.
تخلفات تنها در تخصیص ارز نبوده؛ 
در صادرات و واردات هم بحث هایی 

وجود دارد
در عین حــال جلال محمــودزاده نماینده 
مــردم مهاباد در مجلس به زوایای دیگر این 
پرونده در گفت  وگو با ایلنااشاره کرد و گفت: 
تخلفاتی که در گروه دبش صورت گرفته است 
بیشترش در دولت سیزدهم و یک مقداری 
هم در دولت دوازدهم بوده اســت. یعنی از 
دولت آقای روحانی شــروع شده و در دولت 
سیزدهم به اوج خودش رسیده است. این ها 
حتی در سال های ۱۴٠٠ و ۱۴٠۱ هم بیشتر 
ارزهایی که نباید می گرفتند را گرفته اند. این 
نماینده مجلس گفت: از ســوی دیگر بانک 
مرکزی باید هنگامی که ارزی را به شرکتی 
اختصــاص می دهد رصد کند که آیا این ارز 
در جای خودش نشسته است یا خیر؟ یعنی 
شــرکتی که ارز می گیرد محموله ای را وارد 
کند، ابتدا باید اثبات کند ارز را در جای خود 
هزینه کرد ه  و ورود محموله  به کشــور انجام 
شده و باید توسط گمرک هم این روند تایید 
شــود بعد ارز دوم را اختصاص دهند. وی با 
اشــاره به این که حــدود ۷٠ درصد ارز داده 
شده به شــرکت مورد بحث در دولت آقای 
رئیسی بوده است و ۳٠ درصد در دولت آقای 
روحانی انجام شده، بیان کرد: آمده اند ارز را 

به این شرکت تخصیص داده اند بدون اینکه 
رصد کنند و ببینند این شــرکت در واردات 
چای اقدامات خودش را انجام داده اســت یا 
خیر؟ یعنی ارزی که گرفته در راستای کاری 
که برای آن ارز تخصیص داده  اند، هزینه شده 

است؟
محمــودزاده افزود: شــرکت دبــش به غیر 
از واردات چــای، صادرات چــای هم انجام 
داده اســت یک بحثی که وجود دارد و نیاز 
به بررســی دارد و کارشناسان باید بررسی 
کنند البته بحثی که می گویم دقیق نیست 
امــا حدود ۲ الی ۳ مــاه پیش از وزیر جهاد 
کشــاورزی ســوال کــردم )قبــل از اینکه 
موضوع در رســانه ها مطرح شود(، پرسیدم 
این موضوع واردات و صادرات چای توســط 
شرکت کشــت و صنعت دبش چیست که 
در بعضی از محافل درباره تخلفات شــرکت 
بحــث می کنند. آن زمــان  بحث هایی را از 
سایر شرکت ها شنیده بودم و ۳ ماه پیش از 
وزیر سوال کردم. در صادرات هم بحث هایی 
پشت سرشان است، محصولات صادراتی را با 
قیمت ارزان ثبت کرده اند که ارز را به داخل 
باز نگردانند و ارز حاصل از صادرات بازنگردد. 
وی ادامه داد: بر اســاس گــزارش اولیه که 
هنوز ثابت نشــده اســت و کارشناسان باید 
برونــد و ثابت کنند می گویند چای داخل را 
قاطی بسته های خارجی مجددا وارد کردند. 

این ها هم سوالاتی است که وجود دارد و قوه 
قضاییه و دستگاه های نظارتی باید وارد شوند 
که اولاً قیمت چای صادراتی آیا ۲ دلار است 
کــه این ها بین ۲ تا ۳ دلار یا بعضاً بین ۵/۱ 
تــا ۲ دلار برای هر کیلو ثبــت کرده اند؟ آیا 
چای وارد شــده ۱٠٠ درصــد خارجی بوده 
است یا قاطی چایی های بی کیفیت خارجی 
یا چای داخلی شده اســت؟ این ها مواردی 
هست که می گویند صورت گرفته، یعنی هم 
در تخصیص ارز و هــم در خلوص و قیمت 
چای صادراتی مباحثی وجود دارد. این عضو 
کمیسیون کشــاورزی بیان کرد: این مسئله 
فقط یک زاویه ندارد، درست است که بیش 
از سه میلیارد ارز دولتی گرفته اند و برده اند 
جای دیگر و نظارت نشده است اما یک زوایای 
دیگر در رابطه با خلوص چای وارداتی وجود 
دارد، اینکــه اصل قیمت چــای وارداتی ۱۶ 
دلار بوده اســت؟ چای ۱٠٠ درصد خارجی 
بوده یا اینکه چای ایرانی هم قاطی اش شده 
رفته و برگشــته است؟ اینکه چای ایرانی را 
۲ دلار بــرای صادرات ثبت کرده اند آیا فقط 
هدف شان این بوده که ارز حاصل از صادرات 
بازنگــردد که قیمت را پایین زده اند یا اینکه 
واقعاً چای ایرانی ارزشش ۲ دلار بوده است؟ 
این ها همه مواردی است که در کنار موضوع 
ارز ترجیحی باید بررسی شود چون تخلفات 

زوایای مختلفی دارد.

فساد دبش صدای نمایندگان هم سو را هم درآورد

افشای پرده های دیگری از فساد دبش در راهروهای مجلس

ایالات متحده و مدیریت جنگ غزه
ادامه از صفحه 1

بایــدن برای مدیریت جنــگ در غزه تصمیم دارد تا با انجام محاســبات در 
مورد ژئوپلیتیک منطقه و سیاســت خارجی آمریکا بدون بی ثبات کردن روابط 
بین المللی راهی را برای صلح از میان جنگ هموار کند. توافق جو بایدن، رئیس 
جمهوری امریکا و شی جین پینگ، رئیس جمهوری چین در اجلاس همکاری 
اقتصادی آســیا و اقیانوسیه )APEC( در نوامبر جاری در سانفرانسیسکو برای 
جلوگیری از وارد شــدن رقابت ابرقدرت ها بــه درگیری ها نمایی از پذیرش یک 
چشم انداز جهانی چند قطبی در حضور چین و دیگر قدرت های منطقه ای است. 
از این رو با توجه به تاکید واشنگتن و پکن بر نهادینه شدن ارتباطات و تعاملات 
دو جانبــه در این اجلاس، دو طرف می توانند با اتخاذ رویکردی مشــترک و با 
هماهنگی بــا بازیگران کلیدی منطقه ای از نفوذ خود برای تنش زدایی و اعمال 

یک راه حل سیاسی پایدار در غزه استفاده کنند.
به طور خوش بینانه می توان پنجره ای رو به مذاکرات مجدد را پس از فروکش 
کردن گرد و غبار جنگ غزه و حتی با احتمال روی کار آمدن یک دولت جدید 
میانه روتر در تل آویو در نظر گرفت. همچنین می توان به نقش یک کشور ثالث 
در مقام میانجیگری در تســریع روند صلح امیدوار بود که در نتیجه آن اسرائیل 
بتواند به سیاســت عادی سازی روابط با همسایگان عرب خود بازگردد. چه بسا 
بتوان از سرگیری روابط با کشورهای منتقد مانند چین، روسیه را نیز ترسیم کرد 

که بار دیگر در نقش شرکای تجاری و سرمایه گذاران مهم ظاهر شوند.

یادداشت

رئیسی:
رهبر انقلاب از من می پرسند 

علی الارض چه اتفاقی افتاده است؟
ابراهیم رئیسی رئیس دولت سیزدهم، در بخشی از سخنرانی خود در همایش 
چیستی و چگونگی قرارگاهی شدن شــورای عالی انقلاب فرهنگی که صبح 
امروز برگزار شــد، گفت: ما در کشور سند، برنامه و قانون هایی خوبی نوشتیم 
اما در کنار اینها، پیگیری اجرا بسیار حائز اهمیت است و معلوم شود که اتفاقی 
افتاده است یا نه. وی ادامه داد: من گاهی خدمت حضرت آقا می روم و سوالی 
که گاهی ایشان به حق از من می پرسند، وقتی من گزارشی به ایشان می دهم، 
می پرسند علی الارض چه اتفاقی افتاده است و این سوال بسیار دقیقی است.

رئیسی تصریح کرد: الان چه اتفاقی افتاده است؟ می گوییم تفاهم نامه، قرارداد، 
برنامه بسیار خوب به قانون تبدیل شده است. آیین نامه ها نوشته شده است، 

باید ببینیم که اینها اتفاق افتاده است یا نه.

دولت

ابوالفضل صادقی از نیروهای سپاه به شهادت رسید
معاونــت روابط عمومی و تبلیغات ســپاه نینوا در اطلاعیه ای نوشــت: برادر 
ابوالفضل صادقی، از پایوران گروه مهندسی رزمی چهل و پنج جواد الائمه )ع( 

نیروی زمینی سپاه در منطقه عملیاتی جنوب شرق به شهادت رسید.
این شهید والامقام، ششمین شهید مدافع امنیت گروه مهندسی جواد الائمه)ع( 
و دهمین شــهید مدافع امنیت استان گلستان به شمار می رود و دو فرزند از 

ایشان به یادگار مانده است.
جزئیات مراسم وداع ، تشییع و تدفین پیکر مطهر این شهید والامقام متعاقبا 

اطلاع رسانی خواهد شد.

دفاعی

صوفی:
۳ میلیارد تومان پول سوآپ نفتی 

به حساب صادق محصولی واریز شد 
علی صوفی، وزیر دولت اصلاحات در واکنش به ادعای سخنگوی جبهه پایداری 
مبنی بر اینکه محصولی در دولت احمدی نژاد حتی یک ریال هم کار اقتصادی 
نکرده است، گفت: ما می گوییم که اگر ایشان اصلًا کار اقتصادی نکرده است، 

این ثروت را از کجا آورده و از چه طریقی مولتی میلیاردر شده است؟
وی افــزود: آنچــه که در دولت خاتمی بــه خاطر دارم این اســت زمانی که 
احمدی نژاد به عنوان شــهردار مطرح شد، وزیر کشور از امضای حکم او امتناع 
می کرد و دلیل آن هم پرونده ای بود که احمدی نژاد در شهرداری اردبیل داشت 
که آن پرونده هم به ســوآپ نفتی ارتباط پیدا می کرد که انجام داده بودند و 
همان موقع ۳ میلیارد تومان درآمد آن به حســاب محصولی واریز شد که در 
نهایت او بر مبنای این معامله پولدار شد و الان هم خانه آنچنانی دارد و طبق 

گفته های حتی اصولگرایان محصولی ثروت هنگفتی دارد.
صوفی در ادامه تصریح کرد: بر فرض که محصولی در دولت آقای احمدی نژاد 
حتی یک ریال هم کار اقتصادی نکرده اما باید بگوید چه زمانی کار اقتصادی 

کرده و آن کار اقتصادی چه بوده که توانسته این همه ثروت به دست آورد.

احزاب

امیر سرتیپ یوسف قربانی، اظهار داشت: در تمامی فتنه ها 
چراغ راه ما فرمایشــات ولی امر مسلمین است؛ یعنی در 
جاهایی کــه فتنه وجــود دارد، ولایت چراغ راه اســت؛ 
بنابراین همیشــه گوش به فرمــان فرمانده معظم کل قوا 

)مدظله العالی( هستیم.
وی با بیان این که »در دفاع مقدس با ٨٠ کشور جنگیدیم 
و اجازه ندادیم که حتی یک وجب از خاک کشورمان جدا 

شــود«، افزود: در دفاع مقدس، هوانیروز ۵٠٠ هزار ساعت 
عملیات انجام داد که این عدد در جهان رکورد محســوب 
می شــود؛ البته همزمان چنانچه بلایــای طبیعی هم رخ 

می داد در کنار مردم برای کمک رسانی حضور می یافت.
فرمانده هوانیروز ارتش افزود: از ســال ۱۳۶۷ که هوانیروز 
در عملیات مرصاد کمر منافقین را شکســت تاکنون آن ها 
نتوانســتند قد علم کنند. هوانیروز ارتــش از بزرگترین و 
قدرتمندترین ناوگان بالگردی غرب آسیا برخوردار است و 
به واسطه همین امر امروز در ۳٠ استان کشور در خدمت 
مردم هستیم؛ به نحوی که در بالگردهای ما چندین مورد 
شاهد متولد شــدن نوزادان و جابجایی ۵٨ عضو پیوندی 
بودیم. وی افزود: امروز در تاریکی و در شــرایط بد هوایی 
رزمایش انجام می دهیم؛ این باعث شــده تا سرویس های 
جاسوســی کشــوهای غربی عنوان کردند که باید مراقب 
باشیم تا بالگردهای ارتش ایران شبانه بر روی شناورهای ما 

در خلیج فارس ننشینند.

علی اکبر احمدیان، دبیر شورای عالی امنیت ملی در دیدار 
با حسین عرنوس، نخست وزیر سوریه ابراز امیدواری کرد 
محور مقاومت همانگونه که در ســطوح سیاسی، دفاعی 
و امنیتی همکاری و هماهنگــی های کم نظیری دارند؛ 
با توجه به بازار بزرگی که در ســطح کشــورهای جبهه 
مقاومت وجــود دارد، بتوانند در حوزه های اقتصادی نیز 
ســطح همکاری های خود را به نحــو قابل قبولی ارتقا و 

گسترش دهند.
وی با بیان اینکه کشــور دوســت و برادر سوریه یکی از 
ارکان مهــم جبهه مقاومت اســت کــه در افتخارات و  
اقتدارســازی برای این جبهه سهم بســزایی دارد گفت: 
امروز رژیم صهیونیستی با وجود حمایت های همه جانبه 
و حتی عملیاتــی آمریکا و بکارگیری تمام توان نظامی و 
اطلاعاتی خود به هیچ یک از اهداف خود در غزه دســت 
نیافته است، این نشان می دهد اگر آمریکا در منطقه هم 

بماند قادر نیست سیاست های خود را عملی کند.

در این دیدار حســین عرنوس، نخست وزیر سوریه گفت: 
در این ســفر در بسیاری از حوزه های اقتصادی و تجاری 
به تفاهم های خوبی با مقامات ایرانی دســت یافتیم که 

امید داریم سود آن نصیب مردم دو کشور شود.
نخست وزیر سوریه گفت: انسجام و وحدت جبهه مقاومت 
سبب شد، نقشه آمریکا و رژیم صهیونیستی برای فروپاشی 

غزه، کوچاندن مردم و نابودی مقاومت نقش برآب شود.

اگر آمریکا در منطقه هم بماند قادر نیست سیاست های خود را عملی کندوحشت سرویس های جاسوسی غربی از بالگردهای ارتش ایران


